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Protokół 
z posiedzenia Komisji Edukacji Kultury i Sportu 

w dniu 28 grudnia 2011 roku. 
 

 
obecni  
 
1. Radny Andrzej Mentel   przewodniczący komisji    obecny 
2. Radna Irena Owczarz        obecna 
3. Radny Dominik Penar        nieobecny 
4. Radny Sylwester Iwanowski       obecny 
5. Radny Marian Kita        nieobecny 
6. Radna Ewa Fronczek        obecna 
 
Tematy posiedzenia komisji 
 

1. Posumowanie działalności edukacyjnej, kulturalnej i sportowej w mieście 
Analiza realizacji wniosków komisji za 2011 rok. 

2. Opiniowanie materiałów sesyjnych 
3. Analiza projektu budŜetu- wnioski 
4. Sprawy bieŜące 

 
W posiedzeniu uczestniczyli 
Burmistrza Miasta Teresa Kosmala, Skarbnik Miasta Urszula Polak- Wałek, Doradca 
Burmistrza Andrzej Mentel, Przemysław Szałański Prezes APN, Kierownik Wydziału 
Polityki Społecznej i Edukacji Agnieszka Pilarek – Słabikowska. 
 

pkt.1 
 
Radny Andrzej Mentel przewodniczący komisji: Odczytuje wnioski i odpowiedzi na 
wnioski komisji złoŜone w 2011 roku. 
 

• wniosek z 27 grudnia 2010 dot. utrzymania dotacji z budŜetu na zadania zlecone do       
realizacji stowarzyszeniom. Wniosek zrealizowany został w całości. 

 
• wniosek z 27 grudnia 2010 dot. wprowadzenia zadania do konkursu III ligowej 

koszykówki męŜczyzn. Zadanie to nie zostało ujęte w programie współpracy z 
organizacjami pozarządowymi poniewaŜ, Ŝadne ze stowarzyszeń nie przedstawiło 
propozycji prowadzenia III ligowej koszykówki. We wrześniu 2011 roku MCKS 
zgłosił do rozgrywek taką druŜynę. 

 
• wniosek z 21 lutego 2011 dot. rozwaŜenia moŜliwości budowy kortów tenisowych w 

kadencji 2010- 2014. Wniosek nie został zrealizowany ze względu na brak środków w 
budŜecie Miasta. 

 
• wniosek dot. rozwaŜenia moŜliwości hali sportowej przy Miejskim Zespole Szkół lub 

rozbudowy istniejących sal gimnastycznych w kadencji 2010- 2014. Wniosek nie 
został zrealizowany ze względu na brak środków w budŜecie. 



 
• wniosek dot. rozwaŜenia moŜliwości budowy boiska do piłki siatkowej w kadencji 

2010- 2014. . Wniosek nie został zrealizowany ze względu na brak środków w 
budŜecie. 

 
• wniosek dot. wykazu organizacji pozarządowych, którym przyznano dotacje na 

realizacje zadań publicznych w roku 2011. Wniosek został zrealizowany 17 marca 
przekazano wykaz wraz z informacją organizacji pozarządowych, które otrzymały 
taką dotację. 

 
• wniosek dot. udzielenia informacji na temat związany z budynkiem klubu Traffic, 

powody rezygnacji właściciela, zarządzanie budynkiem. Wniosek został zrealizowany 
22 kwietnia komisja otrzymała informację w tej sprawie. 

 
• wniosek dot. zmiany uchwały Rady Miejskiej w Czeladzi w sprawie uchwalania 

przedłuŜenia umów dzierŜawy do lat 3. Projekt uchwały został przygotowany na sesję 
rady, ale nie został podjęty. 

 
• Wniosek dot. moŜliwości spotkań absolwentów szkół wyŜszych z Burmistrzem Miasta 

z okazji Dnia Edukacji Narodowej. W październiku została przekazana odpowiedź na 
wniosek.  

 
Dyskusja 
w dyskusji udział wzięli 
 

Radny Andrzej Mentel przewodniczący komisji: W dotacjach zaplanowaliśmy   
411 000, zrealizowaliśmy 386 000 jaki był powód, Ŝe nie zrealizowaliśmy całej sumy.       
 
Burmistrz Teresa Kosmala: Wynika to z oszczędności, braków w budŜecie na 
wynagrodzenia dla nauczycieli i KZK GOP, odszkodowania za wywłaszczenia 
obwodnicy ul. Piłsudskiego, małe granty. Nie wszystko jest płatne w 
stowarzyszeniach, bo gdyby było wszytko płatne to była by to działalność 
gospodarcza a nie działalność poŜytku publicznego. W ramach tych środków zadania 
te zostały wykonane. 
 
Radny Andrzej Mentel przewodniczący komisji: Czy kwota przeznaczona na 
kulturę fizyczną 386 000, to jest kwota ostateczna, czy tam są niewykorzystane małe 
granty? 
 
Kierownik Wydziału Polityki Społecznej i Edukacji Agnieszka Pilarek- 
Słabikowska: MoŜe wynikać to z tego, Ŝe nie jest ujęta ostatnia transza w materiałach 
które Państwo dostaliście. 
 
Radny Andrzej Mentel przewodniczący komisji: Jak wygląda sprawa dotycząca  
budowy kortów tenisowych. Czy są podjęte jakieś działania. Oczekiwalibyśmy 
propozycji w tej sprawie. 

     
Burmistrz Teresa Kosmala: Muszą być na to środki zabezpieczone, pozyskiwanie   
środków zewnętrznych moŜe być trudne, poniewaŜ nie ma programu takiego jak był 
na Orliki. Nie mogę nic zaproponować komisji, poniewaŜ środki są potrzebne na 



waŜniejsze cele takie jak dziurawy dach w mieszkaniach, gdzie ludzie mieszkają i leje 
się im na głowę, ale sprawdzę to. 

 
Radny Andrzej Mentel przewodniczący komisji: Są róŜne programy, które 
Ministerstwo finansuje i nie koniecznie to jest Orlik, moŜe warto się tym 
zainteresować, np. środki pochodzące z Totalizatora Sportowego. Musi być osoba 
która by się tym merytorycznie zajęła. My jako Komisja patrzymy na oczekiwania 
mieszkańców nie mamy basenu, hala sportowa, teŜ jest niewystarczająca jeśli chodzi o 
miejsce na niej, chcielibyśmy jako Komisja określonych propozycji w tej sprawie. 
 
Radny Andrzej Mentel przewodniczący komisji: Odczytuje odpowiedź na wniosek       
22    listopada na 2011 rok w sprawie rozwaŜenia dokonania moŜliwości 5% podwyŜki 
dla pracowników administracji. PodwyŜka taka została przewidziana na koniec 
grudnia 2011. 

 
pkt.2 

 
Projekt uchwały w sprawie zmian w budŜecie na 2011 rok. 
  
Temat omawia Skarbnik Miasta Urszula Polak- Wałek: Przenieśliśmy środki z rezerwy 
budŜetowej, na pracowników oświaty, potrzebna będzie zmiana uchwały budŜetowej. 
Zwiększamy dochody bieŜące Kampania Promocji Inwestycyjnej Miasta Gospodarcza Brama 
Śląska, zwiększamy dochody w Gimnazjum nr 1, zwiększamy dochody w stołówce przy 
szkole nr 2. Przenosimy dochody z Ośrodka Senior na Dom Pomocy Senior. Przenosimy 
środki w wysokości 35 570 z działu administracji, zmniejszamy środki na Ŝywność, 
przenosimy środki z wydatków bieŜących na dotacje do niepublicznych przedszkoli. 
Przesuwamy wydatki z opieki społecznej w celu pokrycia dodatków mieszkaniowych.  
 
Dyskusja 
w dyskusji udział wzięli 
 
Radny Andrzej Mentel przewodniczący komisji: Czy w budŜecie na 2012 rok jest deficyt. 
Która wieloletnia prognoza finansowa będzie dla nas wiąŜąca poniewaŜ są dwie. 
 
Skarbnik Miasta Urszula Polak- Wałek: Nie ma zabezpieczenia w stu procentach, poniewaŜ 
musielibyśmy przyjąć, Ŝe nikt nie będzie korzystał ze zwolnienia chorobowego. Przyszły rok 
jeśli chodzi o oświatę będzie na pewno lepszy. Są to dwie odrębne prognozy finansowe, które 
są dla nas, pierwsza obowiązuje do końca 2011, a następna jest na 2012 rok. 
 

pkt. 3 
 
Temat omawia Skarbnik Miasta Urszula Polak- Wałek: Odczytuje opinie Regionalnej Izby 
Obrachunkowej dotyczącej projektu budŜetu na 2012 rok i Wieloletniej Prognozy 
Finansowej. 
 
Radny Andrzej Mentel przewodniczący komisji: Czy wystarczy środków w budŜecie na 
działanie Galerii Elektrownia, jakie są plany aby ona mogła funkcjonować, czy moŜe być 
otwarta?, zostały wydane spore pieniądze na promocję elektrowni. W zeszłym roku z małego 
grantu było przeznaczone 10 000 na WOŚP. Czy uwaŜa, Pani, Ŝe te środki, które są 



zabezpieczone na 2011 wystarczą. Czy kwota na opiekę społeczną, która znajduje się w 
materiałach to, juŜ jest ta kwota zwiększona, w wyniku wniosku Czeladzkiej Lewicy. 
 
Kierownik Wydziału Polityki Społecznej i Edukacji Agnieszka Pilarek- Słabikowska: 
Środki nigdy nie są wystarczające w stu procentach, kwota jest pomniejszona o 150 000 zł 
środki zostały przeniesione do Wydziału Promocji Miasta. W zeszłym roku zabezpieczaliśmy  
kwotę na małe granty 21 500. Pozostałych informacji udzielę na sesji. W budŜecie na 2012 
rok jest zabezpieczona kwota na małe granty wynika to z ustawy.  
 
Skarbnik Miasta Urszula Polak- Wałek: To jest ta kwota, która jest zgłoszona przez 
MOPS. MOPS poinformował nas, Ŝe środki są wystarczające i nie potrzeba zwiększać 
pieniędzy w sektorze opieki. 
 
Radny Andrzej Mentel przewodniczący komisji: Czego dotyczy modernizacja budynku 
Urzędu Miasta. Wymiana chodnika na ul. 3 Kwietnia. 
 
Kierownik Wydziału Administracyjno Gospodarczego Bogusława Karecińska: Musimy 
zrobić adaptację pomieszczeń po sądzie na parterze i przede wszystkim wymienić okna, a 
takŜe 50 000 jest przeznaczone na dokumentację schodów, aby je moŜna było naprawić.  
 
Doradca Burmistrza Andrzej Świątek: Stan chodników po jednej i drugiej stronie tej ulicy 
jest fatalny, chcemy zrobić tak, aby choć po jednej stronie ludzie mogli normalnie chodzić. 
Nie będzie tam wykonywana kanalizacja. 
 

pkt.4 
 

RAMOWY  PLAN  PRACY    KOMISJI  EDUKACJI, KULTURY I SPORTU 
RADY   MIEJSKIEJ  W  CZELADZI    NA   2012   ROK 

 

Lp. MIESIĄC TEMATYKA POSIEZEŃ KOMISJI RADY MIEJSKIEJ 
1 2 3 

 
1. 

 
STYCZEŃ 

 

1. Zajęcia pozalekcyjne w placówkach edukacyjnych, kulturalnych  
i sportowych w mieście w roku szkolnym 2011/2012. 

2. Akcja Zima 2012 - plany, harmonogram imprez. 
3. Opiniowanie materiałów sesyjnych. 
4. Sprawy róŜne. 

 
2. 

 
LUTY 

 
 

1. Przyjęcie do widomości sprawozdania z osiągnięcia wysokości średnich 
wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu zawodowego 
w placówkach oświatowych. 

2. Analiza realizacji Akcji ZIMA 2012r. 
3. Opiniowanie materiałów sesyjnych. 
4. Sprawy róŜne. 

 
3. 

 
MARZEC 

 
 

1. Plan obchodów 750 - lecia Czeladzi. 
2. Dni Czeladzi 2012 r. 
3. Opiniowanie materiałów sesyjnych. 
4. Sprawy róŜne. 

 
4. 

 
KWIECIEŃ 

 
 

1. Funkcjonowanie placówek oświatowych w mieście - objazd placówek 
oświatowych. Analiza i wnioski. 

2. Opiniowanie materiałów sesyjnych. 
3. Sprawy róŜne. 



 
5. 

 
MAJ 

 

1. Baza sportowa i rekreacyjna w mieście – stan obecny, plany na przyszłość. 
2. Akcji LATO 2012r.- plany, harmonogram imprez. 
3. Opiniowanie materiałów sesyjnych. 
4. Sprawy róŜne. 

 
6. 

 
CZERWIEC 

 

1. Funkcjonowanie świetlic szkolnych i świetlic środowiskowych na terenie 
Miasta. 

2. Opiniowanie materiałów sesyjnych. 
3. Sprawy róŜne. 

 LIPIEC-
SIERPIEŃ 

 Przerwa wakacyjna 
 

 
7. 

 
WRZESIEŃ 

 

1. Funkcjonowanie placówek oświatowych w mieście - objazd placówek 
oświatowych. Analiza i wnioski. 

2. Dzień Edukacji Narodowej. 
3. Analiza realizacji Akcji LATO 2012r. 
4. Opiniowanie materiałów sesyjnych. 
5. Sprawy róŜne. 

 
8. 

 
PAŹDZIERNI

K 
 
 

1. Miejski Ośrodek Sportu i Rekreacji - zakres działalności, plany na przyszłość 
2. Przyjęcia do wiadomości informacji o stanie realizacji zadań oświatowych 

Gminy Czeladź za roku szkolnym 2011/2012, w tym o wynikach 
sprawdzianu i egzaminów w szkołach podstawowych i gimnazjach, dla 
których organem prowadzącym jest Gmina Czeladź. 

3. Propozycje do budŜetu miasta na rok 2013 w zakresie Edukacji, Kultury i 
Sportu. 

4. Opiniowanie materiałów sesyjnych. 
5. Sprawy róŜne. 

 

9. 
 

LISTOPAD 
1. Muzeum „Saturn” i Miejska Biblioteka Publiczna - zakres działalności, plany 

na przyszłość  
2. Stopień realizacji zadań oraz inwestycji zatwierdzonych do wykonania w 

2012r. w zakresie Edukacji, Kultury i Sportu. 
3. Opiniowanie materiałów sesyjnych. 
4. Sprawy róŜne. 

 

10. 
 

GRUDZIEŃ 
 

1. Podsumowanie działalności edukacyjnej, kulturalnej i sportowej w mieście. 
Analiza realizacji wniosków Komisji za 2012 r. 

2. Opiniowanie materiałów sesyjnych.  
3. Analiza projektu budŜetu- wnioski.  
4. Zatwierdzenie planu pracy Komisji na 2013 r.  
5. Sprawy róŜne. 

 

 
Głosowanie 
głosów za 3 
głosów przeciw 0 
głosów wstrzymujący się 0 
 
Radny Andrzej Mentel przewodniczący komisji: 
Zamykam posiedzenie komisji. 
 
Protokołował        Przewodniczący 
Krystian Załęczny      Komisji Edukacji kultury i Sportu 
         Andrzej Mentel 


